

Dagsorden til bestyrelsesmøde nr. 10 – 15. december 2025

Tid	15. december, 2025, kl. 18.30	
Sted	VER	
Deltagere	Vibeke Krak Sørensen, Michael Nørremark, Heidi Brinkbæk, Inger Krogh-Jensen, Simone Bækman Dehn, Elizabeth Weiz Thomasen	
Afbud	Bibi Hollenberg	
Referent	Simone	
	B/D/O beslutning/ drøftelse/orientering	Dagsordenspunkterne
1	B	Godkendelse af dagsorden Dagsordenen er godkendt, men da forslag vedr. 3.2 ikke er eftersendt, må det vente.
2	B	Godkendelse af referat Referatet godkendes på Facebook.
3	B	Endelig godkendelse af budget Budgettet er godkendt med en egenfinansiering til vores udendørs ridebane, hvor vi har fået et legat på 125.000 kr.
3.1	D/B	Ridehusplan/Springning: 9-12: Ridehuset er reserveret fra 9-12 til springning, miljøtræning og lignende pt. Der er dog som oftest springning til kl. 15/16:00. Bestyrelsen stemte om, hvorvidt der skal være morgenridning, der på nuværende tidspunkt kan ske fra 7-9. Inger, Elizabeth og Simone stemte for. Heidi, Vibeke og Michael stemte imod. Ridehusplanen for det store hus opdateres, så der er reserveret til springning alene fra 8-15.
3.2	D/B	Flytteafregning (regler for tilbagebetaling af boksleje ved genudlejet boks) Forslag eftersendes
3.3	D/B	Forslag om at Anita skal kunne tilbyde dressurundervisning til privatryttere.

		Vi har modtaget en forespørgsel om at Anita skal tilbyde undervisning til privatryttere. Den samlede bestyrelse er enig om, at det er vigtigt at holde fast i vores tilbud, hvor nogle er forholdsvis nye i vores undervisningstilbud. Når vi laver ændringer, skal vi lade det være i en rum tid, så holdene bliver fyldt ud. Derudover er det vigtigt at have en daglig leder, der har fokus på sin kerneopgave.
3.4	B	Belysning i det lille ridehus og telthallen - skal det evt. ændres til noget andet, som er nemmere at fikse for personalet Der skal både skiftes lys i det lille ridehus og der skal skiftes et lysstofrør i telthallen. Det er meget sjældent det går ud, hvorfor vi i bestyrelsen er enige om at ringe efter en elektriker.
3.5	B	Forslag om at halmbokse skal sidestilles med øvrige bokse, hvor mugning er inkluderet. Der er indkommet forslag fra et medlem om at ændre aftalen om mugning af bokse. Når man af den ene eller anden årsag har valgt at stå på halm, betaler man tilsvarende dem, der står på spåner, selvom det er en opgave taget væk fra personalet, og billigere for klubben. Derfor foreslås det at alle bokse igen muges på lige fod. Alternativt at de der står på halm ikke betaler for mugning. Mugning af halmbokse ophørte med en tidligere daglige leder. Det drøftes med Anita, inden endelig stillingtagen.
3.6	B	Hvad skal prisen være for en boks ved indflytning efter d. 1. i måneden? I det konkrete tilfælde er en pensionær flyttet ind den 12/12. Da der ikke er nedfældet regler vedr. dette, betaler vedkommende for de dage vedkommende har kunne disponere over boksen. Emnet bliver taget op med konkrete forslag på næste møde.

3.7	D/B	Skal man have træpiller, spåner eller halm ved overflytning af boks ml. f.eks. mor og datter? Man får kun startpakke, hvis der kommer en ny hest. Samme rationale som at man, hvis man skulle have ny startpakke, skal tømme boksen og vaske den ned mv., jf. fraflytningslisten, hvorefter personalet så skal forberede boksen på ny.
3.8	D/B	Skal der indføres lagerstyring på spåner, træpiller, hø og wrap? Bestyrelsen drøftede, hvorvidt vi skal registrere hvor meget der bliver brugt pr. rideskolehest osv. Det blev besluttet at vi fremover skal lagerføre via Klubmodul, så vi bedre kan have overblik over vores forbrug pr. hest mv.
3.9	D/B	Skal der findes en ny underviser når Dennis ikke kommer mere? Se drøftelsen og beslutningen under 3.3.
3.10	B	Skal personalet betale for trailerparkering? Bestyrelsen stemte om, hvorvidt personalet skal betale for trailerparkering. Inger, Elizabeth og Simone stemte blankt. Heidi, Michael og Vibeke stemte for, hvorfor personalet fremover skal opkræves for trailerparkering.
3.11	D	Hvem kan skifte lampen ved møddingen? Vi skal have fat i en elektriker.
4	D/O	Orientering fra driftsudvalg herunder økonomi Bestyrelsen drøftede, at det er vigtigt at have klare linjer mellem bestyrelsen og den daglige leder, og at vi følger op med den daglige leder løbende for at gribe de ting der kan falde imellem stolene. Bestyrelsen besluttede derfor, at Simone og Inger holder et møde med Anita hver 14. dag. Vi aftaler nærmere med Anita om tidspunkt.
5		Orientering fra øvrige udvalg

5.1.	○	MAF Michael understøtter Anita med forskellige opgaver. Se også nedenfor under Sponsor- og Legatudvalget.
5.2.	○	Undervisningsudvalg Se ovenstående.
5.3.	○	Stævneudvalget Intet nyt, men vi havde et vellykket stævnet i weekenden.
5.4.	○	Sponsor og Legatudvalget Vi har søgt om, og fået, et legat på 125.000 kr. til en ny udendørs ridebane, hvor vi skal komme med en mindre egenfinansiering. Inger ringer til Skovgaard A/S og aftaler nærmere om den videre proces.
5.5.	○	Rideskoleudvalget Rideskolen har haft klubmesterskab i spring i går med efterfølgende Lucia. Der er julehygge på torsdag og imellem jul og nytår er der enetimer og terrænture. Vi har fået en ny rideskolehest, Imperio, der skal trænes lidt op inden han kan gå rideskole, da han er en smule for slank. Elizabeth er i dialog med den daglige leder omkring et fastelavns-event. Tazan har slidgigt i sit forben og noget i sit bagknæ. Vi skal afvente dyrlægens dom om 4-6 uger. Vi håber at kunne sende ham på pension fremfor alt, hvis han ikke kan blive ridehest igen, hvilket vi ikke forventer.
5.6.	○	Aktivitetsudvalget Den 31/12 kl. 14:00 er der kransekage og bobler i den gamle rytterstue for dem der har lyst.
7	B	Næste møde

		Næste møde bliver enten tirsdag den 6. januar eller 19. januar 2025, kl. 19:00.
8	D	Eventuelt Der er købt små julegaver til personalet.